
Tekniska och ekonomiska delegationen. Extramöte 230515
Tid: 10:30-10:50 

Plats: Teams  

Närvarande:  

Anna Lanne Davidson 

Christer Bergman  

Daniel Aronsson 

Jesper Pernheden 

Jessica Stenhoff 

Elin Rosenberg Elebring  

Markus Johanen 

Per Söderquist  

Sofie Tauson 

Tony Strandh   

Mats Boogh  

Karin van der Salm  

Jan Karlsson 

Kristina Augustsson 

Nästa möte: 20230607 Klockan 09:00   

Kontaktperson: Kristina Augustsson 031-64 74 80  

 

1. Extramötets öppnande  
Karin van der Salm hälsar välkommen och öppnar sammanträdet  

2. Val av justeringspersoner 
Anna Lanne Davidson och Daniel Aronsson utses till justeringspersoner.  
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3. Intentionspapper angående Bollebygd  
Karin van der Salm redogör för vad som hänt sedan föregående möte. Gryaab har bett sin 

advokatbyrå att ta fram en ny version av intentionspappret vilken skickats ut till TED inför 

mötet. Karin och Mats Boogh har diskuterat intentionspappret med en jurist på 

stadsledningskontoret. Diskussionen rörde främst vilka som ska som parter på intentionspappret 

men det fanns även vissa synpunkter på övrigt innehåll.  

När Bollebygd blev delägare så påbörjades processen i TED som rekommenderade att 

Bollebygds kommun skulle bli delägare. Även i denna process skulle TED kunna utgöra ett första 

steg där intentionspappret skrivs under av tjänstepersoner i TED. Det har även föreslagits att 

man lägger in ett slutdatum för intentionspappret. Skulle Bollebygds utredning fortfarande pågå 

kan man förlänga överenskommelsen eller skriva ett nytt skarpare avtal. Det kommer göras vissa 

ändringar innan utskicket till ägarrådet. Om intentionspappret inte är färdigt till ägarrådsmötet i 

juni kan vi presentera det preliminära pappret och redovisa det slutliga dokumentet till 

ägarrådsmötet i oktober.  

Bollebygd redogör för sin inställning till intentionspappret vilket sammanfattas enligt följande. 

Den ursprungliga tanken var att intentionspappret skulle upp i kommunfullmäktige. Man har nu 

diskuterat med Bollebygd kommunjurist och ska ta upp frågan på ett internt styrgruppsmöte den 

17 maj 2023. Förslaget är att intentionspappret ska vara en överenskommelse i TED. Bollebygd 

ska återkomma i frågan efter mötet den 17 maj 2023. Bollebygd har även synpunkter på punkt 

2.1.5 och kommer återkomma även i denna fråga.  

Delägarkommunerna diskuterar vem som ska vara undertecknande part i intentionspappret. Alla 

delägarkommuner är eniga om att det är bra om pappret kan skrivas under på tjänstemannanivå.  

Gryaab och Stadshus ska ta med sig frågan till ägarrådet som gett TED uppdraget.  

Alla deltagande delägarkommuner ställer sig positiva att intentionspappret tidsbegränsas.  

Göteborg och Partille lyfter att innehållet är bra men vill gärna se över skrivningarna kring det 

regionala vattenperspektivet för det fall att VA-huvudmännen står som avtalsparter.   

Partille pekar på vikten av att inte krångla till saker i onödan och att det viktiga är att projekt Nya 

Rya kan fortsätta enligt plan.   

Mats Boogh sammanfattar mötet enligt följande. Bollebygd ska återkomma efter sitt interna 

styrgruppsmöte med besked hur man ställer sig till partsförhållandena i intentionspappret. 
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Därefter kommer vissa ändringar ske i intentionspappret utifrån mötet och inkomna synpunkter. 

Stadshus behöver ha intentionspappret för utskick till ägarrådet senast den 24 maj 2023.  

Underskrift sekreterare: 

Underskrift justerare: 

NN: 

NN: 
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